
Oświadczenie złożone 

przez senatora Kazimierza Kleinę 

w dniu 27 stycznia 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezesa Rady Ministrów, ministra aktywów państwowych Jacka Sasina 

Szanowny Panie Ministrze! 

W styczniu bieżącego roku przedsiębiorcy najmujący lokale użytkowe od spółki PGNiG otrzymali 

wypowiedzenia w zakresie stawki czynszu najmu. Wzrost cen spółka argumentuje „koniecznością urealnienia 

stawek”, jednak wzrosty sięgają nawet 120% w stosunku do dotychczasowych kwot. Sytuacja 

przedsiębiorców, którzy otrzymali wypowiedzenie, jest dramatyczna. Przedsiębiorcy prowadzą swoje biznesy 

już od wielu lat, niektórzy z nich w wynajmowanych lokalach mają specjalistyczny sprzęt o masie nawet 

kilkuset kilogramów. Przeniesienie tego sprzętu jest skomplikowane, a najemcy otrzymali tylko miesiąc na 

zaakceptowanie nowych warunków bądź zmianę lokalu. 

W związku z powyższym proszę Pana Ministra o odpowiedzi na następujące pytania. 

1. Czy minister był świadomy planowanych wzrostów stawek najmu lokali należących do PGNiG? 

2. Czy minister podejmie działania mające na celu pomoc przedsiębiorcom, których dotknęły znaczące 

podwyżki stawek najmu lokali użytkowych? Jeśli tak, to kiedy i jakie to będą działania? 

Kazimierz Kleina 


